
Gaat Rijswijk meer doen voor mindervaliden?

De gemeenteraad bijeen op 24-9-2019

Constaterende dat:

Rijswijk nog niet aangesloten is bij het manifest ‘Iedereen doet mee’ van de Vereniging van 
Nederlandse Gemeenten (VNG).

Het manifest door de VNG onder meer is opgezet zodat gemeenten ervaringen op het gebied van 
toegankelijkheid voor mindervaliden kunnen delen en van elkaar kunnen leren. 

Overwegende dat Rijswijk ook veel minder validen inwoners kent.

Verzoekt het College zich aan te sluiten bij het ‘iedereen doet mee manifest’ opgezet door de VNG en 
het manifest te ondertekenen en er proactief mee aan de slag te gaan.

 En gaat over tot orde van de dag.

RijswijksBelang

Marc Weterings


